



Mühendis ve Mimar Maaşı 15 Ocak 2017'de Ne Kadar Olacak?

Mühendis ve Mimar unvanlı kadrolarda görev yapan Devlet memurlarının aylık net maaşları, 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli %3 oranındaki genel maaş zammına (enflasyon farkı zammı olursa bu da dahil edilecek) ve 15 Ocak 2017 tarihinden geçerli asgari geçim indirimi artışına bağlı olarak yükselecek. - 18.11.2016

MÜHENDİS VE MİMAR MAAŞI 15 OCAK 2017'DE NE KADAR OLACAK?

Mühendis ve Mimar unvanlı kadrolarda görev yapan Devlet memurlarının aylık net maaşları, 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli %3 oranındaki genel maaş zammına (enflasyon farkı zammı olursa bu da dahil edilecek) ve 15 Ocak 2017 tarihinden geçerli asgari geçim indirimi artışına bağlı olarak yükselecek.

Zamlı ilk maaşlarını 15 Ocak 2017 tarihinde alacak olan Mühendis ve Mimar unvanlı memurlara, maaş zammından kaynaklı 1-14 Ocak maaş farkları ise ayrıca ödenecek.

Bu çerçevede, Mühendis ve Mimar unvanlı kadrolarda görev yapanların 15 Ocak 2017 tarihinde alacağı aylık net maaş miktarlarının (enflasyon farkı zammı yapılmayacağı varsayılarak) ne kadar olacağı konusunda memurunyeri.com olarak hazırladığımız tabloya aşağıda yer verilmiştir.

(Maaşınızı kendiniz hesaplamak için [tıklayınız ...](#))

Mühendis ve Mimarların 15 Ocak 2017 net maaşı (aile yardımı hariç)

(2017 AGİ tutarları belirlenmediğinden, aylık net maaşlar aşağıdaki rakamlardan 5-10 TL kadar fazla olabilir)

D/K	Hizmet Yılı	15 Ocak 2017 Net Maaş
-----	-------------	-----------------------

1/4	25 yıl ve üstü	4.250 TL
1/4	24	4.248 TL
1/3	23	4.247 TL
1/4	22	4.246 TL
1/4	21	4.244 TL
1/3	20	4.239 TL
1/2	19	4.233 TL
1/1	18	4.228 TL
2/3	17	4.257 TL
2/2	16	4.251 TL
2/1	15	4.246 TL
3/3	14	4.097 TL
3/2	13	4.093 TL
3/1	12	4.088 TL
4/3	11	4.081 TL
4/2	10	4.077 TL
4/1	9	4.074 TL

5/3	8	3.820 TL
5/2	7	3.817 TL
5/1	6	3.813 TL
6/3	5	3.800 TL
6/2	4	3.786 TL
6/1	3	3.782 TL
7/3	2	3.766 TL
7/2	1	3.763 TL
8/2	1	3.753 TL
8/1	0	3.750 TL

NOT:

**Aile yardımı bakımından, ilgililerin bekar (veya eşi çalışan) ve çocuksuz olduğu varsayılmıştır.*

**Asgari geçim indirimi bakımından, bekar (veya eşi çalışan) ve çocuksuz personel için 2016 yılında geçerli olan tutar kullanılmıştır.*

**Bireysel emeklilik primi kesintisi hesaplamaya dahil edilmemiştir.*

-Çalışılan kurum, yer ve bölgeden kaynaklı ödeme farklılıkları dikkate alınmamıştır.

-Yabancı Dil Tazminatı dikkate alınmamıştır.

**Sendika aidatı ve toplu sözleşme ikramiyesi ödemesi dikkate alınmamıştır.*

**Tabloda hizmet süresi 8 yıldan az gösterilenlerin, 30.09.2008 tarihinden sonra işe girmiş oldukları varsayılmıştır.*

**Tabloda, hizmet süreleri itibariyle ulaşılabilir derece/kademeler tahmini olarak kullanılmıştır.*

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA